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Referat skolebestyrelsesmøde på Højdevangens Skole – torsdag den 10. november 2022 

Afbud: Linda Nielsen 

0) Konstituering af bestyrelsen;  
a. Christina Wede blev valgt til Formand 
b. Dorte Langeland Christensen blev valgt til Næstformand 

1) Referent og Ordstyrer;  
a. Christina Wede blev valgt som referent 
b. Dorte Langeland Christensen blev valgt som ordstyrer 

2) Godkendelse af dagsorden; 
a. Dagsorden blev enstemmigt godkendt 

3) Godkendelse af referat; 
a. Referat fra skolebestyrelsesmøde den 8. september 2022 blev godkendt. Hjemmesiden er 

ikke fuldt opdateret, Tobias sørger for opdatering. 
4) Bordet rundt – med få overraskelser :)  
5) Dorte gav en kort opsummering af bestyrelsens opgaver og rammer. Hvis man ønsker det, kan sli-

des fås hos Dorte.  
6) Tobias fremlagde skoleplanen for 2022/2023 – der var ønske om ordliste og uddybning af punk-

terne under pædagogiske tiltag. Måske der kan laves en version til skolebestyrelsen.  
7) Opfølgning på budget 

a.  Budgettet var vedlagt indkaldelsen, Tobias gennemgik i korte træk – kort snak om bud-
gettet. Der tales om hvordan et evt. overskud skal bruges inden årets udgang.  

b. Linda og Dorte fik genvalg til økonomiudvalget 
8) Pause 
9)  Tilbagemelding 4-skole lederseminar  

a. Rasmus og Tobias gav en kort tilbagemelding. Der mangler ressourcer til at styrke 4-skole 
samarbejdet.  

b. Der bruges rigtig meget tid på sparring ifb. med overleveringer fra basisskolerne 
i. Ønsker til samarbejdet; sparring på ansættelser, lærerudveksling, økonomi i sam-

arbejdet.  
c. Der har tidligere været ønsket en evaluering af 4-skole samarbejdet, den evaluering er 

ikke kommet. Bestyrelsen vil overveje, om der skal presses på for en reel evaluering.  
d. Hvordan synliggør vi den store mængde opgaver som volumen af nye elever på Højdevan-

gen kræver af ledelsen? Kan der evt. laves en sammenligning med en skole hvor der er 0-9 
klasse.  

e. Kan Svend Allerslev deltage i et skolebestyrelsesmøde?  
10) Elevrådets meddelelser;  

a. Mange gode pointer fra elevrådet. Det blev aftalt at elevrådet vælger nogle punkter ud, 
som der arbejdes med sammen med Tobias.  

11) Punkter til behandling; 
a. Nedsættelse af arbejdsgruppe om stormøde/årsmøde for alle forældre + møde for kon-

taktforældre. 
i. Louise Westmark og Dorte Langeland Christensen blev valgt. 

b. Ny ledelsesstruktur på Højdevangens Skole 
i. Tobias fremlagde forslag til den nye ledelsesstruktur – god dialog. Det blev god-

kendt at Tobias og Rasmus kunne gå videre med forslaget, dog blev der åbnet for, 
at man kunne sende sine tanker omkring det direkte til Tobias, som kunne tage 
det med i den videre dialog. Det blev gjort opmærksom på, at skolebestyrelsen 
havde krav på at være med i ansættelsesforløbet.  

12) Meddelelser;  
a. Formanden 



 
  

                           # 2 / 2  

i. Ingen ting fra hverken den afgående eller nye formand. 
b. Skoleledelsen;  

i. Opstart af de nye 7 klasser – flere forløb på basisskolerne for bedre samarbejde.  
c. Medarbejderrepræsentanter;  

i. Se udsendte skrivelse.  
d. Øvrige medlemmer;  

i. Kort snak om hvornår skolebestyrelsen ser de nye forældre første gang. Det har 
været kutyme, at man har været med ude på skolerne, men måske gået lidt i stå 
pga. Corona. Det skal genetableres, så samarbejdet med forældrene kan styrkes.  

ii. Stor ros til staben på skolen, det går godt på skolen. 
13) Sager til efterretning;  

 


